
 

Grundejerforeningen Skrillinge Øst. 
 
Dagsorden til 
Bestyrelsesmøde nr. 4 

Dato: 7. september 2023 

 

 

Deltager: Frem-

mødt: 

Afbud: 

Roger (formand) X  

Ulrik (Kasser) X  

Søren X  

Malene X  

Henrik H  X 

Martin W  X 

Kenneth X  

 

1. Godkendelse af sidste referat. 

 

Godkendt 

 

2. Området 

 

Multibane 

- Der skal etableres muld og græs rundt om banen.  

- På næstkommende bestyrelsesmøde (efterår 2023) skal det 

planlægges hvilken beplantning der skal placeres i området om-

kring. 

- Der er bemærket meget udbredt ukrudt både omring multiba-

nen og inde på banen. Kan det passe efter et år? Roger tager 

billeder og kontakter UNO (firmaet bag banen). På sigt skal 

gartneren tildeles området, så det passes på lige fod med lege-

pladsen. 

- Lågen til banen bliver ikke sat på, da dette ikke er efterspurgt 

og der evt. vil blive begået yderligere hærværk på den. Den lig-

ges på lager. 

- Der skal sættes et-to bordbænkesæt ved multibane – afgøres 

på næste møde.  

 

Skævt træ 

- Træ mellem multibane og legeplads er lagt ned i en 45 graders 

vinkel – Roger snakker gartner; undersøge om det skal stabili-

seres eller om det er dødt 

9. oktober 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://skrillingeøst.dk/?page_id=113
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Randbeplantning 

- Er blevet beskåret denne sommer. Pt beskæres det hvert andet 

år, men der vil måske være en økonomisk gevinst ved at gøre 

det hvert år, så væksten er mindre kraftig = tidsbesparende. 

- Roger kommer med et økonomisk udspil på beskæring hvert år 

til næste møde. 

Kort over området 

- Malene præsenterede første udkast til kort, der skal hænges op 

ved stikryds. Pt er det nyeste kort et skråfoto. Roger vil under-

søge om det kan lade sig gøre at få taget et dronefoto af områ-

det, så det er opdateret.  

- Forslag om QR-kode til det detaljekort som findes på hjemmesi-

den – opbakning til. 

- Legeplads nr. to skal tages af kort, da den er under en anden 

boligforening  

Blomstereng 

- Ser ikke godt ud på 2. år på trods af det er en 3-års blanding  

- 1. års blanding er dyre – 25-30.000 kr. formentlig 

- Forslag om dialog med forhandler og efterbehandlingsansvarlig, 

for at se om vi kan optimere forholdende 

- Kan en 1. års blanding lægges ind i fast budget? 

- Kenneth og Malene undersøger, hvilke fonde/organisationer 

der yder tilskud til biodiversitetsprojekter. Til næste møde. 

  

3. Økonomi 

 

Saldo 625.000 

- Alle har betalt kontingent i år  

- Evt. dialog med boligselskaber.   

 

4. Beboere. 

- Generel glæde for klip af randbeplantning  

- Kommunen har været ude og måle trafik, men har ikke videre-

bragt deres resultater. Roger undersøger om det er muligt at få 

info.  

- Mulighed for at få flyttet byzone-skiltet ud i hver sin ende af 

Hyllehøjvej. Stiklingen er byzone og de to ejendomme lige inden 

Skrillingvej er i byzone – det burde være argument nok. Desu-

den har der været en række uheld i t-krydset til Skrillingevej. 

Derved bør fartgrænsen på Hyllehøjvej sænkes til 50 km.  

- Roger præsenterer tanker for kommunen.  

 

5. Eventuelt. 
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6. Møde 

 

Næste møde  

12/10 2023 kl. 19.15 hos Ulrik, Morbærkvisten.  

Roger indkalder til møde.  


